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Raluca Turcan: Exista o concluzie generala la nivelul societatii, este nevoie de o

crestere a salariului minim

Ministrul Muncii, Raluca Turcan, a declarat ca în societate exista o concluzie generala, aceea ca nivelul

actual al salariului minim este insuficient si este nevoie de o crestere a acestuia, dar care sa fie sustenabila

din partea mediului economic si sa conduca la o crestere reala a calitatii vietii.

 

Ministrul Muncii a facut declaratia, marti, la începutul reuniunii Comitetului National Tripartit pentru Dialog

Social, la Palatul Victoria, prezenta alaturi de premierul Florin Cîtu.

 

" Exista o concluzie generala la nivelul societatii si anume ca nivelul actual al salariului minim este insuficient si

ca este nevoie de o crestere a acestuia, însa aceasta crestere sa fie sustenabila din partea mediului economic si, în

acelasi timp, sa conduca la modul real la o crestere a nivelului de trai si a calitatii vietii. Asadar, cu cât ancoram

majorarea salariului minim în indicatori economici si cu cât luam aceasta decizie într-un mod mai predictibil, cu

atât mediul de afaceri se poate plia pentru sustinerea cresterii nivelului de salarii", a declarat Raluca Turcan.

 

Ministrul Muncii a adaugat ca, la ora actuala, exista doua perspective legate de salariul minim, una prezentata de

partea sindicala, iar cealalta de patronate.

 

"Evident ca si Ministerul Muncii are proiectiile institutionale. Noi, pâna acum, am abordat, în ultimii 2 ani, aceasta

majorare a salariului minim plecând de la 3 indicatori carora li s-a adaugat si un coeficient de corectie, iar acesti

indicatori, practic, arata, în momentul de fata, situatia economiei. Vorbim despre rata inflatiei, rata productivitatii

si cresterea câstigului salarial mediu brut. Dincolo de acestia, un coeficient de corectie pe cresterea economica cred

ca ar putea sa ne conduca la o formula de calcul a salariului minim care sa raspunda cerintelor pe care ni le-am

asumat cu totii. (...) Important, astazi, este sa auzim propunerile partenerilor nostri sociali si dupa aceea sa

pregatim o formula pe care sa o dezbatem si sa o aducem la cunostinta când este finalizata ", a mai spus Turcan.
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